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Niech żałują ci którzy nie znaleźli czasu i nie zjawili się na 'Danielce".

  

Festiwal był naprawdę niesamowity a koncerty cudowne. 

  

"Markowegranie" składa gratulacje i serdeczne podziękowania wszystkim dzięki którym takie
imprezy mogą się odbywać

  

 począwszy od organizatorów po wykonawców oraz zgromadzoną widownię ( wszyscy na
wysokim poziomie ). 

  

Cieszę się że możemy współpracować i razem organizować kolejne spotkania i festiwale.

  

Ja osobiście już się cieszę i rezerwuję sobie czas na festiwal "Danielka 2016"

  

Pozdrawiam

  

Marek Ł
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